
BULLET FEEDER PISTOL DIES - 380/9MM BULLET FEEDER DIE

Use these Lock-N-Load Bullet Feeder Pistol Dies with the Lock-N-Load Bullet
Feeder to speed your reloading process so you can spend more time at the
range or in the field. Tube and collet design holds the bullet securely in the die
until a fresh case contacts the collet for a smooth work flow. Solid steel
construction ensures years of reloading. No special tools required, and each die
is threaded in the 7⁄8"-14 industry standard. Lock-N-Load Bullet Feeder  and
Bullet Tubes available separately.

Attributes

Name: 380/9MM BULLET FEEDER DIE
Manufacturer: HORNADY
Product no.: 749012340
Mfr. No.: 095330
Delivery weight: 0.363kg
Shipping height: 36mm
Shipping width: 36mm
Shipping length: 140mm
UPC: 090255953305

Item details

Made in USA 
EU Export Disabled
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Sicherheitshinweise für HORNADY Bullet Feeder
Pistol Dies

Einführung
Willkommen! Diese Anleitung enthält wichtige Sicherheitsinformationen und Anweisungen zur Verwendung der
HORNADY Bullet Feeder Pistol Dies. Bitte lesen Sie diese Hinweise sorgfältig durch, um eine sichere und effektive
Nutzung des Produkts zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien
Achten Sie darauf, dass alle verwendeten Produkte den EUSicherheitsstandards entsprechen.
Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
Halten Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen.
Überprüfen Sie regelmäßig auf mögliche Abnutzungserscheinungen oder Beschädigungen.
Informieren Sie sich über Rückrufmeldungen und Sicherheitswarnungen über die EU Safety Gate Plattform.

Besondere Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung
Verwenden Sie das Produkt niemals in Verbindung mit beschädigten oder nicht kompatiblen Komponenten.
Stellen Sie sicher, dass die Arbeitsumgebung gut beleuchtet und frei von Hindernissen ist.
Tragen Sie bei der Verwendung geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Schutzbrille und Handschuhe.
Achten Sie darauf, dass die Kugeln fest im Die sitzen, bevor Sie mit dem Nachladeprozess beginnen.
Arbeiten Sie stets mit Bedacht und vermeiden Sie hastige Bewegungen.

Anweisungen zur Installation und Verwendung

Vorbereitung

Stellen Sie sicher, dass der LockNLoad Bullet Feeder korrekt installiert ist.
Überprüfen Sie, ob alle Teile sauber und funktionsfähig sind.

Installation der Pistol Dies

Schrauben Sie die Bullet Feeder Pistol Dies gemäß dem 7/8"14 Industriestandard in die Presse ein.
Stellen Sie sicher, dass die Die fest sitzt und keine Spielräume vorhanden sind.

Verwendung des Bullet Feeders

Füllen Sie die Bullet Tubes mit den gewünschten Kugeln.
Aktivieren Sie den Bullet Feeder, um die Kugeln in die richtige Position zu bringen.
Achten Sie darauf, dass der frische Fall die Spannzange berührt, um einen reibungslosen Ablauf zu
gewährleisten.

Nach dem Gebrauch

Reinigen Sie das Produkt gründlich, um Ablagerungen und Verunreinigungen zu entfernen.
Lagern Sie das Produkt an einem trockenen und sicheren Ort.

Entsorgungsanweisungen
Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für Elektroschrott.
Stellen Sie sicher, dass alle Teile umweltgerecht entsorgt werden.
Informieren Sie sich über Recyclingmöglichkeiten in Ihrer Nähe.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung



Für weitere Informationen oder Unterstützung zu diesem Produkt wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder den
Händler, bei dem Sie das Produkt erworben haben. Achten Sie darauf, alle relevanten Informationen bereit zu halten,
um eine schnelle Bearbeitung Ihrer Anfrage zu gewährleisten.

Vielen Dank, dass Sie sich für die HORNADY Bullet Feeder Pistol Dies entschieden haben! Sicherheit steht an erster
Stelle, und wir wünschen Ihnen viel Erfolg beim Nachladen!
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Safety Instruction Guide for BULLET FEEDER PISTOL
DIES 380/9MM

Introduction
Thank you for choosing the BULLET FEEDER PISTOL DIES 380/9MM. These dies are designed to enhance your
reloading process, allowing you to efficiently prepare ammunition for your shooting activities. Safety is paramount
when using reloading equipment. This guide provides essential safety instructions and guidelines to ensure the safe
and effective use of your product.

General Safety Guidelines
Always read and understand the user manual before using the product.
Keep the product out of reach of children and unauthorized users.
Use the product only for its intended purpose as described in the manual.
Regularly inspect the product for any signs of wear or damage.
Do not attempt to modify or repair the product without consulting the manufacturer.
Ensure a safe and clean workspace when using the product.
Wear appropriate personal protective equipment (PPE) such as safety glasses and gloves when reloading.
Be aware of your surroundings and ensure that no one is in the vicinity while operating the reloading
equipment.

Specific Safety Precautions for Use
Ensure that the LockNLoad Bullet Feeder is properly installed and secured before use.
Do not overload the bullet feeder or exceed the manufacturer's recommended capacity.
Always use the correct caliber of bullets as specified for the dies.
Avoid placing your hands or any other objects near the die during operation.
If you experience any malfunctions or issues, stop using the product immediately and consult the
manufacturer.
Store the dies in a safe and dry location when not in use.

Instructions for Installation and Usage

Installation:

Ensure that your reloading press is compatible with the BULLET FEEDER PISTOL DIES.
Thread the die into the press using the 7/8"14 industry standard.
Securely attach the LockNLoad Bullet Feeder to the die according to the manufacturer’s instructions.

Usage:

Load the bullet tubes with the appropriate caliber of bullets.
Ensure that the collet is free of debris and properly lubricated.
Start the reloading process by placing a fresh case in the press.
The bullet feeder will automatically feed the bullet into the die as the case is raised.
Monitor the process to ensure smooth operation and address any issues promptly.

Disposal Instructions
Dispose of any packaging material in accordance with local regulations.
If the product is no longer usable, ensure it is disposed of in a manner that prevents any potential hazards.
Consider recycling parts of the product where applicable, following local recycling guidelines.

Contact Information for Further Support
For any safety inquiries, product support, or to report unsafe conditions, please refer to the manufacturer's contact
information provided with your product.



By following these safety instructions and guidelines, you can help ensure a safe reloading experience with the
BULLET FEEDER PISTOL DIES 380/9MM. Always prioritize safety and stay informed about best practices in
reloading.


